

Brugerbestyrelsesmøde, Emdrup Idrætsanlæg, tirsdag d. 9/4 2024 kl. 16:30-17:30

Kultur- og Fritid Bispebjerg: Morten Slaatorn, Nicole Månsson

Til stede, bestyrelse: René Thor Olsen, Jens Risum, Thomas Sørensen, Carsten Guldborg,
Thomas Skouboe, Vibeke Schmidt, Steen Pedersen

1. Godkendelse af referat fra sidst.

OK

2. Opfølgning på punkter fra sidste møde.

OK

3. Nyt fra KFF.

KFU beslutning om at halvere brugerbestyrelsesmidler. Foreninger henstilles til at søge midler igennem diverse puljemidler under Folkeoplysning.

Vibeke: det er meget at bede frivillige om at søge midler, da det kræver mange ressourcer dels at søge og dels at orientere sig samt finde de rigtige puljer.

Sammen med referat vedsendes link til Nyhedsmail for Foreninger og Aftenskoler, hvor der bl.a. linkes til diverse puljer under Kultur- og Fritidsforvaltningen

Der vedhæftes ligeledes overblikskema over relevante puljer i forvaltningen og i Bispebjerg Bydel

4. Tryghed på anlægget og stigning af hærværk, alarm i bygningen, lys langs bygningen og ned til tennis.

Der er for nyligt udgivet artikler af KFUM i pressen angående hærværk.

Der henstilles til at foreningerne fortsat melder ind med hændelser for utryghed og hærværk. Alle skader og sager meldes ind som hærværk til Faciliteter og/eller KEJD.

Midler fra halinspektørordning bruges nu til at lukke hallen af hver aften. Emdrup er markeret som et anlæg der har behov for øget tilstedeværelse, 15-24 bør komme forbi oftere.

Søgt og igangsat indsats med øget videoovervågning. Halinspektører i Ryparken vil få adgang til live-feed videoovervågning, så de kan være behjælpelig med opsyn og kontakte 15-24.

René: alarm er slået til aften/nat. Vinduer efterlades jævnligt åbent.

Morten tager den videre

Thomas Sk.: Status på lys som del af tryghedsindsats?

Morten: Tjekkede om der kunne komme midlertidig belysning op. Ligger ved Faciliteter, skal besluttes centralt.

5. Henvendelse fra et medlem om Emdrupparkens tilstand.

Morten har modtaget henvendelsen. Manglende vedligehold og driftsmæssige opgaver indsendes til Faciliteter, flere punkter fra henvendelsen er allerede sendt ind.

René: henvendelsen vil blive sendt til Kultur- og Fritidsborgmesteren og direktion i KFF

Morten opsætter nyt møde for gang på anlægget med Faciliteter, både Vicevært og Grøn Drift. Omkring medio maj, med Thomas SØ. og Thomas Sk.

6. Nyt om parkeringsmuligheder?

Ikke noget nyt.

Planlagt at KEJD skal gøre noget ved indgangsområdet, men det vil ikke afstedkomme flere parkeringspladser.

Vibeke: noget nyt om el-lader?

Morten: er indstillet til en pulje. Intet nyt.

7. Orientering om brugsretten, status og KFUM's leje af lokaler/aftale om ejendom Nøkkerosevej 23, 2400, Kbh. NV.

René afventer stadig detaljer for forpagtningsaftale. Har rykket Mads Kamp, men uden held. Ligeledes intet nyt om fortrinsret.

Opdaterer Morten, når aftalen kommer på plads.

8. Brugerbestyrelsens økonomi/brugerbestyrelsesmidler.

19.000kr

9. Evt.

Thomas SØ.:

- Adgangsforhold for ambulance ind på kunstgræsbane, igennem låger?

Morten undersøger

- Betjeningsenhed til måltavle. Er leveret ved Nøgger.

Behov for gennemgang eller manual

Morten: kan overtage nøglerne fra Nøgger. Der bør være manual med, og der skal rettes kontakt til Carsten Schmidt (Udendørs drift). Hvis manual ikke er med, kan Thomas kontakte Morten igen.

Vibeke: der har været møde omkring beachbanerne, så banerne kan åbnes slut april.

Carsten: KFUM spejderne er blevet kontaktet af KEJD, der ønsker at måle spejderhytten op. I den forbindelse blev det undersøgt om spejderhytten hører under KEJD/KK, hvilket de ikke gør.

Thomas Sk: affald fra tennisbaner flyttes når bane 3 og 4 anlægges. Der har været nogle udfordringer med en misforståelse i byggetilladelsens omfang, disse er løst.

René: afventer fortsat måltavle til gavlen. Lovet at projektleder fra kunstgræsbaner, Tobias.

10. Næste møde.

Tirsdag 20/8 kl. 16:30-17:30 i Huset.